
SAKSLISTE STYREMØTE 18.12.2023 
Kl 18.00-21.00 
Til stede: Reidun, Solfrid, Øyvind, Stian, Fredrik og Jon Rune.  
Frafall: Karijanne 

 
 

18/23  Referat sist styremøte- Sekretær 
                        
 
19/23  Innkommen post- Sekretær/Leder 

• Ingen innkommende saker 

• Instruktør utdanning i Alta, ikke aktuelt for oss.  
 
20/23  Økonomi- Kasserer 

• I underskudd, men mangler betaling fra medlemmer på klubbjakker. 
Betaling av klubbting må vippses før bestilling.  

• Ok ellers på økonomi- Budsjett 2024 OK                                
 
21/23  Jaktprøveutvalg- Leder Jaktprøveutvalg/P       

• Klubbmesterskap 20.januar, terreng Ok i Ballesvika 1500 kr for 
terrengleie. Gratis for medlemmer.  

• Vinterprøvene- må finne prøvelokal til Altevatn. Fredrik er prøveleder. 
Båndtvang ok til vinterprøven.  

• Skogsfuglprøven er flyttet ei uke fram pga elgjakt. Jaktprøveutvalget 
snakker med statsskog om å opprettholde opprinnelse dato.  

• Senjaprøven- Stian H er prøveleder og alt ok i forhold til Statskog. Alt 
ok med dommere og prøven blir avholdt på brygghaugen.  

                    
22/23  Utstillingsutvalg- Leder utstillingsutvalg 

• Alt ok til utstilling 15.Juni.2024- dommere er bestilt og utstilling ligger 
klar på NKK. Vi har samarbeid med Elghund klubben og 
Harehundklubben om et samarbeid. 

 
23/23  Aktivitetsutvalg- Leder Aktivitetsutvalg 

• Klubbmesterskap- alt ok! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



24/23  Leder- Nestleder 

• Jegerblotet: Trude og Alexander er ansvarlig. Solfrid oppdrette et arr 
på FB. Solfrid bestiller til årets hund og klubbmestere. Buss Senja og 
sørreisa er fikset +musikk samt komite.  

• Valg- valgkomite arbeid pågår. 

• Årsberetning- alle får årsberetning og fyller inn sine aktiviter. 

• Årsmøte: Onsdag 21.februar.2024 kl 19.00 på Senjastua. Teams er også 
åpen 

• Fôrsponsor: Inngått avtale med Appetitt. 

• Reinstrømming: Blir ikke avholdt reinstrømming 2024 pga. manglende 
plass og være. Vanskelig og få tak i Reindrifta. 

• Fredrik og Solfrid ser på felles plattform for og lagre noe på, Teams 
eller en sky på NKK.  

• Endre lovverket med gull merke og æresmedlem. Oppgave fra årsmøte 
i 2023.  

. 
 
 
25/23  Eventuelt/Andre saker til styret. 

• Hjemmeside MTFK/ FB. Solfrid ønsker og gå tilbake til den gamle 
Facebook gruppen. Begrunnelse: den nye siden blir kun informasjon 
side. Den gamle gruppa er mer levende og medlemmene kan publisere 
og være aktiv på den. Hun ønsker og at vi bare operere med en gruppe 
og ikke to på FB. 

• Se vedlagt mail fra Fredrik Sjolte. 

• Vedtak: Vi går tilbake til den gamle FB gruppa og avslutter den «nye FB 
siden» 

    


